
 

Referat fra bestyrelsesmøde den 16.12 2024 kl. 17.00  

 
Referat nr. 377 
 
Deltagere: 
Niels Peter Konnerup NPK 
Otto Sort  OS 
Lisbeth Christensen LC 
Torsten G. Christensen TC 
Kent Budolfsen KB  - afbud 
Else Buchhave EKB 
Kurt Sander  KS 
 
Susanne Andersen SA   
 
Suppleanter: 
Tommy Jensen TJ  - afbud 
Tom Samson  TS  
 
 
 

 
1. Nyt fra formanden - Her ved årets udgang vil jeg gerne benytte lejligheden til at takke alle 

medlemmer og ansatte for golfåret 2024. Vi har igen i år haft en dejlig bane hvor vi har kunne dyrke 

vores fælles glæde ved at mødes om en god runde golf. Det har, ligesom alle de år jeg husker, igen 

været et år med en sund økonomi hvor vi både har bygget nyt købt maskiner og brugt resurser på 

banen. Det er jeg meget stolt af. Det lader sig jo selvfølgelig kun gøre når vi har så mange 

frivillige der lægger et stort arbejde i klubben. Tak for det. 

Vores støtteforening har været en kæmpe succes. Vi modtog, som i sikkert har læst, en 

tilbagebetaling af moms på omkring 170.000 kr for året 2023. Beløbet bliver nok lidt mindre for  

2024 da vi jo ikke har haft så store investeringer i 2024. 

 

Alle medlemmer og ansatte ønskes en glædelig jul og et godt nytår. 

 

2. Økonomi – Vi har i løbet af 2024 haft besøg af rigtigt mange greenfeegæster pr. 30.11 - 3800 gæster, 

hvilket har resulteret i en indtægt på kr. 857.000, kr. 111.000 over budget. Dette sammenholdt med 

mindre udgifter på andre områder og en stadig stor flok af frivillige hjælpere gør, at vi også i 2024 

får et pænt resultat, og derfor ikke har haft behov for at etablere yderligere lån til vort byggeri. 

Dejligt at vi i en forholdsvis mindre klub sammen kan løfte opgaverne.  

3. Kort nyt fra udvalgene – Baneudvalg – Referat kan læses på hjemmesiden. Der afholdes 

ferie/afspadsering hos greenkeeperne. 

 



 

 

Sportsudvalg – det er snart tid for tilmelding til Regionsgolf for sæsonen 2025. Tilmelding oprettes 

på Golfbox.  Husudvalg – Der bliver indhentet prisoverslag på materialer til renovering af bagrum 1 i 

løbet af januar 2025. Varmestyring fungerer nu i alle rum. 

 

4. Opfølgning på beslutningsreferat fra sidste møde – referat gennemgået og nye opgaver tilføjet 

5. Evt.  - Næste møde – 4. februar kl. 19.00 

 

 

 

 

 
 
 
Niels P. Konnerup Otto Sort  Lisbeth Christensen Kurt Sander 
Formand  Næstformand Kasserer  Begynderudvalg 
Husudvalg  Sports- juniorudvalg Sekretær  IT-udvalg  
 
    
 
 
 
 
 
 
 
Else Buchhave  Torsten G. Christensen  Kent Budolfsen 
Form. Begynderudvalg  Baneudvalgsformand  Turneringsudvalg 
   Sponsorudvalg  IT-udvalg 
 
 
  


